

Title (en)  
Chair base.

Title (de)  
Fußstern für Bürostühle.

Title (fr)  
Support de siège.

Publication  
**EP 0171564 A1 19860219 (DE)**

Application  
**EP 85108087 A 19850629**

Priority  
DE 8422267 U 19840726

Abstract (en)  
The chair base (11/12) is provided with a covering housing (10) which can be placed on top and is made of a plastic moulding. The covering housing covers the centre (12) up to an aperture (15) for the chair column (14) and the bars (11) of the chair base at the top and sides. Catch projections (23) or catch apertures for a catch connection to the bars (11) of the chair base are constructed on the inner wall of the covering housing (10). <IMAGE>

Abstract (de)  
Der Fußstern (11/12) für Bürostühle ist mit einem aus Kunststoff geformten aufsetzbaren Abdeckgehäuse (10) versehen, welches das Zentrum (12) bis auf eine Öffnung (15) für die Stuhlsäule (14) und die Stege (11) des Fußsternes nach oben und seitlich abdeckt. An der Innenwandung des Abdeckgehäuses (10) sind Rastvorsprünge (23) oder Rastöffnungen für eine Rastverbindung mit den Stegen (11) des Fußsternes ausgebildet.

IPC 1-7  
**A47C 7/00**

IPC 8 full level  
**A47C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47C 7/004** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] EP 0017495 A2 19801015 - STEELCASE INC [US]  
• [Y] US 3994466 A 19761130 - TROUP PRENTICE M

Cited by  
US7188811B2; US6637072B2; WO2012177135A1

Designated contracting state (EPC)  
AT DE FR NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0171564 A1 19860219**; DE 8422267 U1 19841108

DOCDB simple family (application)  
**EP 85108087 A 19850629**; DE 8422267 U 19840726